
Zápis z 28. zasedání Zastupitelstva městské části Opava 
-Komárov konaného dne 6. března 2017 v 18.15 hod. v zasedacím 
sále Obecního domu v Opavě-Komárově 
 
Přítomni: Ing. L. Měch, Ing. J. Bittner, K. Neuwirth, Ing. D. Kozárková, L. Říčná, Mgr. Bc. 
M. Trulej, K. Kukelka, Bc. E. Murová, V. Vicherek, R. Dedek 
 
Omluveni: Ing. T. Měch 
 
28. zasedání ZMČ řídil starosta Ing. Lumír Měch. 
 
1. Určení ověřovatelů zápisu 
Určení ověřovatelů zápisu (§ 95 odst.1 zákona o obcích) a zapisovatele. 
Ověřovateli zápisu byli ustaveni ing. J. Bittner a ing. D. Kozárková a zapisovatelkou  
ing. D. Kozárková. 
PRO 10        PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
2. Schválení programu 
Po zahájení byl schválen program uvedený v pozvánce. 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
3. Kontrola usnesení z minulého zasedání 
Byla provedena kontrola usnesení z minulého zasedání. Úkoly z minulého zasedání byly 
průběžně plněny. 
Zastupitelstvo bere na vědomí kontrolu usnesení. 
 
4. Finanční zpráva 
Zastupitelé byli seznámeni se stavem hospodaření za leden až únor 2017 a skutečností 
k 28.2.2017. 
Rozpočet na rok 2017 byl schválen ve výši 5.691,00 tis. Kč a upraven na 5.776,056 tis. Kč. 
Úprava ve výši 84 tis. Kč je z důvodu dotace na VPP. Do příjmů bylo vybráno 32,800 tis. Kč 
a ve výdajích vydáno 441,46475 tis.Kč. 
Zastupitelé byli seznámeni s úhradou faktur za únor 2017. 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
5. Smlouva o poskytnutí neinvestiční účelové dotace pro Orel Jednota Opava-Komárov  
Na minulém zasedání byla schválena žádost Orel Jednota Opava - Komárov o poskytnutí 
neinvestiční účelové dotace ve výši 80 tis. Kč na provoz, opravy a údržbu budovy Orlovny, 
technických zařízení budovy a venkovního areálu. Na dnešním zasedání je třeba schválit 
Smlouvu o poskytnutí neinvestiční účelové dotace dle schválené žádosti. 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0  
 
6. Smlouva o poskytnutí neinvestiční účelové dotace pro AG motorsportklub Opava-
Komárov  
Na minulém zasedání byla schválena žádost AG motorsportklubu Opava - Komárov  
o poskytnutí neinvestiční účelové dotace ve výši 30 tis. Kč na úhradu nákladů spojených 
s činností klubu. Na dnešním zasedání je třeba schválit Smlouvu o poskytnutí neinvestiční 
účelové dotace dle schválené žádosti. 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0  



7. Zpracování projektové dokumentace – opravy chodníků na ul. Podvihovská 
Zastupitelstvo MČ Komárov plánuje v letošním roce pokračovat v opravách chodníků 
v Komárově, a to na ulici Podvihovská od křižovatky Na Staré směrem na křižovatku silnice 
I/11. Pro ohlášení stavby je nutno nechat zpracovat projektovou dokumentaci, výkaz výměr a 
položkový rozpočet. Stejně jako při předchozích opravách byl osloven Ing. Z. Novák, aby 
předložil cenovou nabídku. ZMČ schvaluje zpracování projektové dokumentace včetně 
výkazu výměr a položkového rozpočtu na opravu chodníků na ul. Podvihovská  ve výši 
35.380,- Kč  
 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
8. Zřízení pracovního místa v rámci VPP 
K 31.5.2017 končí smlouva pracovníkovi na VPP v rámci dotace, kterou lze čerpat 1 rok na 1 
pracovníka. Je možnost požádat o dotaci na nového pracovníka od 1.6.2017, pro kterého je 
třeba zřídit pracovní místo v rámci VPP. 
Zastupitelé schvalují zřízení 1 pracovního místa v rámci VPP. 
 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
9. Dohoda o provedení práce  na uzamykání multifunkčního hřiště  
V letošním roce bude multifunkční hřiště otevřeno pro veřejnost od 15.4. do 15.11.2017. Po 
tuto dobu je třeba zajistit otvírání a uzamykání hřiště. Jako v loňském roce byla oslovena paní 
L.Ř. na provedení této práce, která s podmínkami dohody souhlasí. 
Zastupitelé schvalují Dohodu o provedení práce. 
 
PRO 9       PROTI 0   ZDRŽEL 1 
 
10.  Žádosti, stížnosti 
 
A. Žádost Římskokatolické farnosti Opava-Komárov o poskytnutí příspěvku na výmalby  
a opravy interiéru kostela sv. Prokopa 
Správce Římskokatolické farnosti Opava-Komárov podal žádost o poskytnutí finančního 
příspěvku na výmalby a opravy interiéru kostela sv. Prokopa. V žádosti byla uvedena celková 
cena výmalby a oprav ve výši 230 tis. Kč. Největší položkou je zajištění lešení dle cenové 
nabídky cca 160 tis. Kč, přičemž většina prací kromě materiálu budou provedeny svépomocí. 
Vzhledem ke skutečnosti, že kostel tvoří dominantu Komárova, kterou nám odkázali 
předkové a kterou jsme povinni předat dalším generacím, zastupitelé se dohodli podpořit 
žádost poskytnutím neinvestiční účelové dotace ve výši 100 tis. Kč. 
 
PRO 8       PROTI 1   ZDRŽEL 1 
 
B. Žádost o pronájem části pozemku na parkování – Česká pošta 
Vedení České pošty požádalo Magistrát města Opavy o pronájem části pozemku na parkování 
zaměstnanců Depa v Komárově. Parkování vozidel zaměstnanců Depa je dlouhodobým 
problémem v Komárově. V žádosti se jedná o pronájem pozemku v blízkosti nádraží 
v Komárově pro 26 vozidel. Zastupitelé vítají tuto iniciativu České pošty a doporučují 
pronájem pozemku p.č. 955/2 ve vlastnictví SMO k parkování zaměstnanců České pošty. 
PRO 10      PROTI 0   ZDRŽEL 0 
 
 



11. Informace, připomínky a podněty 
 
A. Uzávěrka zpravodaje Komárek 
Příspěvky do zpravodaje Komárek se budou přijímat do 31.3.2017. 
 
B. Kontrola JSDH Komárov 
14.3.2017 bude HZS provedena kontrola JSDH Komárov, jejíž předmětem bude připravenost 
jednotky. 
 
C. Otevření zrekonstruované mateřské školy v Komárově 
9.3.2017 bude otevřena zrekonstruovaná budova mateřské školy po havárii vody. Prohlídka 
proběhne za účasti primátora a náměstka SMO, zástupců Odboru školství a členů 
zastupitelstva MČ Komárov. 
 
D. Záměr pronájmu volných prostor Obecního domu 
Starosta navrhl zastupitelům zveřejnit záměr pronájmu volných prostor Obecního domu. 
Zájemci mohou podávat žádosti o pronájem na ÚMČ Komárov. 
 
E. Jarní úklid 
Jarní úklid v MČ Komárov proběhne ve dnech 31.3. až 2.4.2017. 
 
F. Chodník před Orlovnou 
Zastupitelé se dohodli, že v rámci oprav chodníků na ul. Podvihovská bude zahrnut i chodník 
před Orlovnou. 
 
G. Pojištění JSDH  
Starosta předložil k projednání možnost změny pojistné smlouvy JSDH. Zastupitelé se 
dohodli na zachování původní pojistné smlouvy u pojišťovny Allianz. 
 
H. Kontrola z Inspektorátu ŽP na odvádění odpadních vod v Komárově  
Starosta informoval, že obdržel oznámení o provedení kontroly z Inspektorátu ŽP na odvádění 
odpadních vod v Komárově.  
 
12.  Závěr 
Příští zasedání ZMČ se bude konat v pondělí 3. dubna 2017 v 18,15 hod. v zasedacím sále 
Obecního domu. 
 
Zapsala: Ing. Drahomíra Kozárková 
 
Opava-Komárov  10. března 2017 
 
Ověřili: 
Ing. Jiří Bittner 
 
Ing.Drahomíra Kozárková 
 
Ing.Lumír Měch -starosta 
 
 
 


